
Oświadczenie złożone 
przez senatora Eryka Smulewicza 

Oświadczenie skierowane do ministra rolnictwa i rozwoju wsi Marka Sawickiego 

W nawiązaniu do Rozporządzenia Rady Ministrów z dnia 13 marca 2007 r. w sprawie wykazu 
gatunków roślin uprawnych, do których materiału siewnego kategorii elitarny lub 
kwalifikowany przysługuje dopłata z tytułu zużytego do siewu lub sadzenia materiału siewnego 
kategorii elitarny lub kwalifikowany (DzU Nr 46, poz. 300) oraz do mechanizmu o udzielaniu 
producentom rolnym dopłat z tytułu zużytego do siewu lub sadzenia materiału siewnego 
kategorii elitarny lub kwalifikowany w rozumieniu ustawy z dnia 18 grudnia 2003 r. 
o krajowym systemie ewidencji producentów, ewidencji gospodarstw rolnych oraz ewidencji 
wniosków o przyznanie płatności proszę o udzielenie informacji, czy planowane jest poszerzenie 
gatunków roślin objętych dopłatami o inne gatunki, w szczególności chodzi mi o ziarno 
kukurydzy, rzepaku oraz buraki cukrowe. 

Z poważaniem 
Eryk Smulewicz 
senator RP 
 


